
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN  

W DNIU 7 WRZEŚNIA 2022 r.  

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum.  

2. Zatwierdzenie protokołu głosowania korespondencyjnego RO w dn. 03.07.2022 r. 

3. Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwał:  

5.    Sprawy różne.  

Ad. 1 

Zebranie prawomocne – 8 Radnych obecnych – 7 Radnych nieobecnych – lista w załączeniu.  

Ad. 2  

Protokół z głosowania w dniu 03.07.2022 został przyjęty ilością głosów:  

 ZA: 8      PRZECIW: 0      WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0  

Ad. 3  

Przewodniczący Rady Osiedla złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad dwóch uchwał: 

• Uchwała Nr 102/22 - sprawie   zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej 

trzech lat, części gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3141, działka 

nr 59 o powierzchni  185 m2 z przeznaczeniem na cele: uprawa warzyw, 

• Uchwała Nr 103/22 - sprawie   zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej 

trzech lat, części gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3140, działka 

nr 182/2 o powierzchni około 500 m2 z przeznaczeniem na cele: uprawa warzyw, 
 

Wniosek Przewodniczącego został przyjęty ilością głosów:  

 ZA: 8      PRZECIW: 0      WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0  

Ad.  4  

Podjęto uchwały:  

Nr 102/22 - sprawie   zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części gruntu 

posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3141, działka nr 59 o powierzchni  185 m2 z 

przeznaczeniem na cele: uprawa warzyw,  

 

ZA: 8      PRZECIW: 0      WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 



Nr 103/22 - sprawie   zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części gruntu 

posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3140, działka nr 182/2 o powierzchni około 500 m2 z 

przeznaczeniem na cele: uprawa warzyw, 

ZA: 8      PRZECIW: 0      WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 

Ad. 5  

Sprawy różne dotyczyły:  

W spotkaniu uczestniczyli mieszkańcy ul. Bernardyńskiej oraz p. Angelika Fydrych i p. Marcin Ogar z 

żoną. 

Mieszkańcy ul Bernardyńskiej wyrazili swój sprzeciw wobec zamontowania niezaplanowanych w 
projekcie spowalniaczy, który RO przyjęła uchwałą. Mieszkańcy wystąpili z prośbą do Rady Osiedla  o 
wsparcie w ich imieniu do ZDITM o odstąpienie od montażu spowalniaczy. Obecni na spotkaniu 
mieszkańcy wpisali się na listę, która miała zostać dołączona do pisma.  
 

  P. Anglika Fydrych wystąpiła z wnioskiem o zaopiniowanie dzierżawy gruntu. 
P. Marcin Ogar w imieniu mieszkańców wspólnoty przy ul. Stołczyńskiej 127 poprosił o wsparcie w 
staraniach o poprawę infrastruktury rowu odwadniającego przy posesji. Rów jest zasypany przez gruz 
i rozkopany przez dziki, wylewa się z niego woda na ich posesję i do piwnic. 
 

 

 

 

Protokół sporządził  

Bogusław Owsianowski  

Przewodniczący Rady Osiedla Skolwin  


